DELIA MEMORIAL SCHOOL (BROADWAY)

Notice to Parents / Guardians

8th May 2023

Dear Parent/Guardian,

The 58th Speech Day

You are cordially invited to 58th Speech Day at the hall of our Hip Wo School located at 221 Hip Wo Street

Kwun Tong on Thursday, 25 th May 2023 at 4:00 p.m.	located at 221 hip wo street,
As your child is a stage performer, he/she is requested to attend the dress rehears a 3:30 p.m. and Thursday, 25 th May 2023 at 1:00 p.m. at the hall of Hip Wo School respec	• •
	Yours faithfully,
	Zodach
	K.C. Lo Principal
(Please return the reply on or before 11^{th} May 2023. Performers are requested to wear furthe ceremony.)	all summer school uniform on
逕啟者: 謹訂於二零二三年五月二十五日〔星期四〕下午四時正,假座官塘協 堂舉行第五十八屆畢業禮。	3和街二百二十一號協和校禮
貴子弟獲選參加表演項目,屆時敬請 光臨指導,並請囑咐 貴子弟出席於五時三十分及五月二十五日〔星期四〕下午一時正在協和校禮堂舉行的表演綵排。 此致 貴家長	[月十九日〔星期五〕下午三
	校長羅家志啟
二零二三零年五月八日 (請於五月十一日或之前把回條交回校長。典禮當日,表演學生須穿著整齊夏季村 	
Reply Slip (PN_2223_239)	
Re: The 58th Speech Day	Date:
Dear Principal,	
I will instruct my child of Class () to attend the School on Friday, 19 th May 2023 at 3:30 p.m. and Thursday, 25 th May 2023 at 1:00 p.m.	function at the hall of Hip Wo. respectively for the rehearsals
	Yours faithfully,
<u>回_條</u>	Parent/Guardian
17 17 L	

表演綵排。相應函覆

地利亞修女紀念學校(百老匯) 羅家志校長

家長簽署:_____

二零二三年 月 日